

Besluitenlijst presidium

Datum vergadering	20 januari 2025
Start	20.50 uur
Locatie	Voorrondezaal Lingewaal
Voorzitter	Henk de Man
Aanwezig	L. van Willigen (CU), H. Boer Rookhuiszen (D66), H. Markenhof, N. Donker (DB), M. Kock (LLB), L. van Bruchem, T. Simons (SGP), G.J. van Ochten (VVD), R.G.T. Hoogveld(PvdA), G.F. van de Water (VWB), L. Groenewegen (GL), R. van den Bogaard (CDA), S. Stoop (burgemeester)
Afwezig	P. van Kuilenburg, R. de Zwart
Griffier	H.J. van der Graaff

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2. Vaststellen agenda 20 januari 2025

De agenda is conform vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijst 18 november 2024

De heer Kock geeft aan dat punt 5 overzicht diverse lijsten benieuwd wanneer dit gereed is. Bij punt 8 is niet duidelijk hoe de laatste zinnen gelezen moeten worden. Afgehandelde stukken worden van de lijsten gehaald.

Verder conform vastgesteld.

4. Update werkgeverscommissie

Mevrouw Donker geeft aan dat de VNG en VVG zijn al jaren bezig om een profiel op te stellen voor de griffiers. Leeuwendaal heeft inmiddels een profiel opgesteld voor de griffiers. Het profiel is er, maar er is nog geen waardering voor en ook geen systeem. Hiervan is de werkgeverscommissie nu afwachtede.

Verzoek om alle tips en tops mee te geven over de griffie aan de werkgeverscommissie. Dan kan de werkgeverscommissie hiermee aan de slag.

5. Evaluatie

Raadsvergadering 26 november 2024

De heer Kock geeft aan dat zijn fractie moeite had met de houding van wethouder Hartman over het sluipverkeer. Meneer Van Ochten sluit zich ook bij deze opmerking aan. De wethouder negeerde ook het verzoek van de voorzitter om antwoord te geven.

Raadsvergadering 17 december 2024

Geen opmerkingen.

Oordeelsvormende voorronde 1 14 januari 2025

Geen opmerkingen.

Oordeelsvormende voorronde 2 14 januari 2025

Mevrouw Groenewegen geeft aan dat raadsleden een voorbeeldfunctie moeten aannemen. Het gaat dan voornamelijk om de woordkeuze. De heer Van den Bogaard vond het jammer dat het huurrecht zo laat pas aan bod kwam.

De heer Van Ochten wil graag wat verder terug kijken. Mevrouw Boer Rookhuiszen geeft aan graag in algehele lijnen te kijken naar hoe vergaderingen lopen. De heer Van de Water geeft aan dat de vergaderingen steeds beter gaan en steeds korter beter. Wat hem betreft erg positief.

6. Overzicht diverse lijsten

De heer Kock geeft aan dat hij graag een update willen hebben over de locatie van de corso. Gaat over de toezegging op de oordeelsvormende vergadering op 15-11-2022: Op dit moment zijn er gesprekken met de Fruitcorso, de Scouting en FruitVillage. Als de oplossing financiële gevolgen heeft komen we terug bij de raad. Mocht de gesprekken met FruitVillage niet tot een oplossing leiden, heeft de wethouder toegezegd dat we sowieso met een plan B/C/D komen tot er een passende oplossing is. De griffier gaat een update vragen omtrent deze stukken.

Mevrouw Groenewegen is benieuwd naar de stand van zaken over het Clubhuis de Lingeboog, de motie 4^{de} aanvliegroute Schiphol en bosperceeltjes. De vraag van GroenLinks RV2024-137 WMO/Jeugdzorg, waardering mantelzorgers mag van de lijst af. Deze is al beantwoord.

De heer Kock vraagt wanneer er meer inkijk komt op alle stukken in de bestuurlijke planning. De griffier vraagt om hiervoor de presentatie en uitleg tijdens de agendacommissie hiervoor terug te kijken. Hier wordt verteld hoe de bestuurlijke planning beter wordt georganiseerd.

7. Verzoeken

Voortgang discussie integriteit

De heer Stoop geeft aan dat er in oktober een sessie integriteit is geweest. De vraag is hoe we met dit onderwerp nu verder gaan. Er is gevraagd om een werkgroep zodat dit onderwerp beter uitgewerkt kan worden. De heer Stoop wil graag weten wie zich hiervoor beschikbaar wil stellen. Graag melden aan de griffie wie hier aan mee wil helpen. De heer Van Bruchem meldt zich graag aan voor deze werkgroep.

Doorstart discussie bestuurscultuur

De heer Van Bruchem oppert om deze twee onderwerpen samen te voegen. Hier wordt naar gekeken. Mevrouw Markenhof denkt dat je deze onderwerpen niet samen moet voegen, daar er een verschil ligt.

8. Verordeningen gemeenteraad

Reglement van Orde

De heer Kock geeft aan dat de interruptie nog niet helemaal fijn werkt, doordat de knop in het systeem nog niet is ingevoegd. Dit wordt niet ingevoegd in het reglement van orde. Dienen onderling afspraken over gemaakt worden.

De heer Van Bruchem maakt de opmerking dat hij het woord complex onder vragen toch een vreemde verwoording vindt, maar er kan ook een andere reden zijn om uitstel aan te vragen dan complexe vragen. Het woord complex wordt uit de zin gehaald.

Organisatieverordening

Hoofdstuk 1, artikel 4 wordt aangepast van het presidium naar de gemeenteraad. Dit stuk wordt dan ook verplaatst in de verordening naar artikel 3 van de organisatieverordening.

Mevrouw Boer Rookhuiszen verzoekt om de tekst onder artikel 8 punt 10 vanaf ten behoeve bij de voorrondes te laten vervallen.

Verordening op de voorrondes

Mevrouw Boer Rookhuiszen geeft aan dat ze worstelt met een raadsinformatienota op een oordeelsvormende vergadering plaatsen. Kan dit volgens deze verordening nu ook? De griffier geeft aan dat dit kan.

Deze verordeningen staan op de oordeelsvormende voorronde van februari en worden besloten in de raadsvergadering van 4 maart 2025.

9. Mededelingen

Klassenbezoek@gemeentehuis

Er is geen raads- of burgerlid aanwezig bij het klassenbezoek van morgenochtend. Mevrouw Groenewegen meldt zich aan voor morgenochtend

Staatslakken Spijk

De griffier geeft aan dat er in oktober 2024 een brief is ontvangen vanuit de gemeente Gorinchem over de staatslakken in Spijk. De gemeenteraad van Gorinchem heeft de wens om een bijeenkomst te organiseren tussen de gemeenteraad van Gorinchem en West Betuwe. Het presidium is het hier zeker mee eens.

Mevrouw Van Willigen wil wel graag weten wat we dan gaan doen tijdens deze bijeenkomst. Dit is nog niet bekend. De griffier gaat hierover in gesprek met de griffier van Gorinchem. De griffier laat de invulling dan weer weten.

Mevrouw Groenewegen geeft aan dat het wellicht een goed idee is om de motie hierbij mee te nemen. Graag een positief gesprek.

10. Rondvraag

De heer Van den Bogaard verzoekt om minder druk te leggen op de kerstpakketten. Er worden andere pakketten geregeld die naar de Voedselbank gaan.

Mevrouw Van Willigen was benieuwd of het gebiedsgericht ontmoeten gaat lukken. Gaat dit volgende maand ook gelijk aansluiten. De voorzitter geeft aan dat de verzoeken zijn uitgezet, maar er nog geen concrete afspraken zijn. Mevrouw Van Willigen wil een avond besteden aan het invullen van minimaregelingen. De heer Van den Bogaard denkt dat het een goed idee is om dit in de beeldvorming te plaatsen. Mevrouw Groenewegen vindt dit een goed idee. Het verzoek wordt meegenomen naar de volgende agendacommissie.

Mevrouw Markenhof vervangt de heer De Jong tijdens het presidium.

11. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.28 uur.